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      Verslag van  Aanwezig   
Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Jaco van der Quast; Theo 

Lamers; Ton Schreuders; Barend Tamerus; Gerke Mulder;  
Ton van Rijn; Robin Kersbergen; Nathalie Peppink. 
Agenda-lid: Johan Buurman.  
 

Notulist  Afwezig   
Jaco van der Quast  Sandra van Grieken 
Datum  Ons kenmerk    
01-04-2025  Verslag d.d. 31-03-2025 
K.c.     
Archief, aan- en afwezigen.  
 

Onderwerp     
Dorpsteamvergadering d.d. 31 maart 2025 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 
Opening en mededelingen 
Eke opent de vergadering. Sandra heeft zich afgemeld voor deze vergadering. Robin 
Kersbergen en Nathalie Peppink zijn aanwezig namens de gemeente.  
 
Ingekomen stukken/e-mails: 
Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor 
deze vergadering. Barend heeft nog recent twee e-mails verzonden die zullen worden 
besproken onder het agendapunt Veiligheid en Verkeer. 

         
Verslag vorige vergadering d.d. 3 februari 2025 
Het verslag van de vorige vergadering wordt doorgenomen. Er zijn geen op- en 
aanmerkingen.  
 
De actielijst bij het verslag zal worden geactualiseerd aan de hand van ontvangen 
terugkoppelingen voorafgaande aan en tijdens deze vergadering.  
Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige 
vergadering, worden uit de lijst verwijderd. 
Acties die tijdens deze vergadering gereed of vervallen worden verklaard, worden 
doorgestreept en gaan na de eerstvolgende vergadering van de actielijst af.  
 
Besloten wordt om actie 22-04-05 uit te voeren gecombineerd met de voorgenomen 
gemeente brede schouw van verkeersborden (actie 23-04-03). 
 
Veiligheid en verkeer 
Barend heeft gesproken met de projectmanager van de wegreconstructie van de 
Bodegraafsestraatweg. Hierop is voor het project een aantal verbeteringen 
doorgevoerd in de verkeersmaatregelen. Opgemerkt wordt dat de bewoners van 
Reeuwijk-Brug te laat zijn betrokken bij het project en dat de gemeente Bodegraven-
Reeuwijk pro-actiever had kunnen handelen in het belang van de eigen inwoners. Het 
project is inmiddels in uitvoering. Er wordt wisselend gecontroleerd door 
verkeersregelaars. Hierbij lijkt niet altijd even scherp te worden gecontroleerd op de 
toegang tot de weg. De verkeersontheffing blijkt een document te zijn dat eenvoudig 
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kan worden gekopieerd en hiervan wordt door sommige bewoners dankbaar gebruik 
gemaakt. Op enkele omliggende wegen wordt nu een verhoogde verkeersdruk 
gemeten. De afrit Bodegraven-Reeuwijk van de A12 wordt extra belast, echter de 
verkeerscapaciteit hier was al problematisch vóór de afsluiting van de 
Bodegraafsestraatweg. 
 
Gevraagd wordt of de gemeente bekend is met de overlast als gevolg van het 
tweemaal per jaar takelen van boten over de Notaris d’Amerielaan van en naar hun 
ligplaats. Vooral nu er meer verkeersbewegingen zijn op deze locatie, onder andere 
als gevolg van de opening van restaurant Loetje, lijkt het zinvol na te gaan of aan de 
takelwerkzaamheden vergunningseisen zijn gesteld door gemeente en of hierop 
wordt gehandhaafd.     
 
Vastgesteld is dat er een bouwvergunning is aangevraagd voor de uitbreiding van de 
fietsenstalling van gebouw Reehaven. Eerder is door het dorpsteam de wens geuit op 
de betreffende locatie een verbinding voor fietsen te realiseren tussen de Poelruit en 
Tormentil. De gemeente wordt gevraagd na te gaan of bij de benodigde herinrichting 
van de openbare ruimte ten behoeve van de uitbreiding van de fietsenstalling, 
tegelijkertijd het gewenste fietspad kan worden gerealiseerd. 
 
Aan de Burgemeester Lucassenlaan tegenover restaurant Loetje ligt al enige tijd een 
ponton in de Breevaart dat als laad- en losplaats wordt gebruikt. Hier staan 
regelmatig grote vrachtwagens die impact hebben op de veiligheid van de 
doorgaande fietsers en voetgangers. De gemeente wordt gevraagd of deze laad- en 
losplaats tijdelijk is en of er vergunningseisen zijn gesteld betreffende de 
verkeersveiligheid. Tevens de vraag of er beter kan worden gehandhaafd op 
bromfietsverkeer dat hier officieel geen gebruik mag maken van het fietspad richting 
Gouda omdat bromfietsers nog langs de werkzaamheden aan de 
Bodegraafsestraatweg kunnen blijven rijden. 
 
Duurzaamheid 
Naar aanleiding van de hulpvraag van Sanne Walraven aan de dorpsteams om te 
helpen bij het informeren van bewoners over de meerjarige woning-isolatieactie, 
heeft Ton van Rijn contact met haar gezocht. Hij heeft met zijn kennis en ervaring 
aangaande dit onderwerp een aantal kritische vragen gesteld en ervaringen gedeeld 
over de actie. Sanne heeft Ton met een PowerPoint presentatie nader geïnformeerd 
over het hoe en waarom van de actie. Ton wil graag zijn bijdrage leveren aan de 
nadere uitwerking van de isolatieactie.  
 
Ton Schreuders laat de aanwezigen weten dat er op zaterdag 5 april a.s. een 
informatiemarkt over het thema duurzaamheid zal plaatsvinden in De Ark.   
 
Sociaal Domein en Wonen 
Naar aanleiding van de vraag van een bewoner voor het plaatsen van een AED in 
haar buurt, heeft het dorpsteam de gemeente gevraagd of er informatie beschikbaar 
is over de actuele dekking van AED’s in Reeuwijk-Brug. Een door de gemeente 
verstrekte kaart bevestigt dat er over het algemeen voldoende dekking is. Het 
voldoet aan de norm. In de omgeving van het Streekmuseum aan de Oudeweg zou 
een extra exemplaar nog wenselijk kunnen zijn. 
 
In het kader van de wens om vakantiespelen te organiseren in Reeuwijk-Brug 
hebben Jaco en Eke op 11 maart jl. in het gemeentehuis gesproken met Cynthia 
Droog-Lakerveld. Haar functie is Beleidsadviseur Sociaal-Domein. Tijdens de viering 
van het 35 jarig bestaan van het Evertshuis is Eke toevallig in contact gekomen met 
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Morgan Bremer van SenW. Hij bleek al bezig te zijn met een invulling van de 
Nationale Buitenspeeldag in Reeuwijk-Brug. Morgan is gaarne bereid om hierbij 
samen het dorpsteam op te trekken. Eke zal Morgan Bremer uitnodigen voor een 
bijeenkomst op korte termijn voor een presentatie over zijn plannen en een nadere 
invulling van de samenwerking met ons dorpsteam. 
 
Ton Schreuders laat weten dat Nimeto aan de bouw van de Rietveldstoel is 
begonnen. De kosten hiervoor bedragen € 500,- De plaatsing wordt bij voorkeur 
gedaan op het moment van oplevering van de herinrichtingswerkzaamheden in de 
Rietveld woningenbuurt.De locatie en fundering is met de gemeente en de aannemer 
van de herinrichting afgestemd. 
Voor de voorgenomen muurschildering is een voorlopig ontwerp aangeleverd. De 
kosten voor het realiseren van de muurschildering bedragen circa € 6000,-. 
Gerekend wordt op een financiële bijdrage van de Rietveld Stichting. De uitvoering 
moet helaas wachten op een oplossing voor het vochtprobleem in de zijmuren van de 
Rietveldwoningen. Tot die tijd zal de Woningbouw Vereniging geen toestemming 
geven voor het aanbrengen van de muurschildering. Mocht de muurschildering 
onverhoopt niet doorgaan dan lijkt een informatiebord over architect Rietveld een 
goede, vervangende optie om voorbijgangers te informeren. 
Jaco zal in zijn functie als penningmeester de door Ton aan hem overgedragen 
cheque ter waarde van € 1000,- van Kern met Pit gaan verzilveren. Het bedrag zal 
gereserveerd worden, samen met het overschot uit 2024, voor dit Rietveld project 
ten behoeve van de verbinding onder de bewoners van deze wijk. 
 
Openbare Ruimte 
Eke en Barend hebben op 10 februari jl. op uitnodiging van de gemeente de 
bijeenkomst van alle dorpsteamvoorzitters bijgewoond over de gemeentelijke Visie 
Recreatie en Toerisme Bodegraven-Reeuwijk. Tot verbazing van de aanwezigen bleek 
dorpsteam Sluipwijk niet aanwezig te zijn en een eigen aparte afspraak te hebben 
gemaakt. Uit de presentatie van de betrokken ambtenaren bleek dat het eerste 
concept van de visie nog onvoldoende is uitgewerkt. Het dorpsteam heeft het 
toegezegde verslag van de bijeenkomst nog niet ontvangen. Onduidelijk is nu wat er 
met de opmerkingen van de dorpsteams is gedaan. Volgens Robin Kersbergen is de 
planning om de visie in de tweede helft van 2025 door de gemeenteraad te laten 
vaststellen. Eke vertrouwt op het betrekken van de dorpsteams bij het opstellen van 
de definitieve visie R & T. 
 
Communicatie 
Het dorpsteam is benaderd voor een Teams overleg over het voorliggende ontwerp 
Herinrichting bedrijventerrein Reeuwijkse Poort. De planning van dit overleg heeft 
helaas tot verwarring geleid over de definitieve datum/tijd. Hopelijk ontstaat hierover 
op korte termijn duidelijkheid. Nathalie zal dit navragen. 
 
Het dorpsteam heeft tot op heden nog geen uitgewerkt plan ontvangen van de 
buitenruimte van nieuwbouwproject Nautique aan de Zoutmansweg, dit ondanks een 
rappelbericht van Barend. 
Naar aanleiding van de wensen van de gemeente om het bedrijvemnterrein Zoutman 
richting A12/Randweg te verplaatsen en het oudste deel van het huidige Zoutman 
om te vormen tot woningbouwlocatie zijn er vragen met betrekking tot de stand van 
zaken. Dat lijken plannen op de langere termijn. 
 
Een speerpunt van het dorpsteam voor 2025 betreft het versterken van ons netwerk 
in Reeuwijk-Brug. Jaco heeft een lijst samengesteld van alle door hem op Internet 
geïnventariseerde contactadressen die benaderd kunnen worden met de vraag of zij 
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verbonden willen worden met ons dorpsteam. Deze verbintenis kan op drie niveaus 
worden aangegaan: 

1. elkaar proactief informeren,  
2. consulteren of 
3. deelname door partijen in dorpsteam activiteiten en/of vergaderingen.  

Aan de dorpsteamleden wordt gevraagd om deze lijst met contactadressen te 
screenen op volledigheid, juistheid en actualiteit. Daarna is het voornemen om 
samen een e-mail op te gaan stellen om deze partijen met een duidelijke toelichting 
uit te nodigen één van bovengenoemde verbintenissen aan te gaan met ons 
dorpsteam. 
 
Projecten 
Geen bijzonderheden 
 
Rondvraag 
Ton van Rijn: is nog op zoek naar zijn rol binnen het dorpsteam en de plek van 
dorpsteams in de visie van de gemeente. Vanuit ervaring in zijn vorige woonplaats 
op één van de Zuid-Hollandse eilanden stelt hij vragen bij de wijze van onderlinge 
communicatie binnen het dorpsteam. Hij ziet verder graag dat het dorpsteam zich 
intensiever gaat bezighouden met participatie in projecten. Onder andere wat betreft 
de realisatie van woningen op bedrijventerrein Zoutman zou hij graag zien dat het 
dorpsteam zijn visie duidelijker uitdraagt. De gemeente wordt gevraagd naar 
informatie over de actuele status van project Zoutman.  
 
Afsluiting 
Eke sluit de vergadering. De eerstvolgende Dorpsteamvergadering staat gepland op 
maandag 19 mei 2025 om 20.00 uur in het Huis van Alles 
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 Actielijst 
Actienr. Omschrijving Door Status 
22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links 

afslaand verkeer naar de Tasmanstraat een bord 

eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Vervalt, 

zie 25-04-03 

 

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in 

Reeuwijk-Brug na de correcte implementatie van genomen 

verkeersbesluiten. 

Gem. Gepland 

 

24-03-06 Een lijst van contactpersonen van verenigingen, stichtingen, etc.  
opstellen om effectief te kunnen netwerken. Daarbij eerst nader 
kennis te maken met de betreffende contactpersonen.   

EVH / 

JQU 

Gereed 

 

24-05-07 Cynthia Droog vragen hoe het beste vakantiespelen voor de jeugd in 
Reeuwijk-Brug op gang te brengen. 

EVH Gereed 

 

24-07-05 Jongerenorganisaties betrekken bij het initiatief om in de zomer van 

2025 het buitenspel “The Hunt” te organiseren in Reeuwijk-Brug. 

Allen Loopt 

    

24-09-03 Eke zal navragen of en wanneer over 5 jaar het lustrum van de 

Buurtbus vereniging wordt gevierd met de vraag of we er dan wel 

bij betrokken kunnen worden.  

EVH Gepland 

 

24-11-01 Het dorpsteam ontvangt van Rick van Meeteren een uitgewerkt plan 

van de buitenruimte van nieuwbouwproject Zoutman 

Gem. Gepland 

 

24-12-02 Oplossing vinden voor langzaam verkeer dat gedurende de 

wegafsluiting Bodegraafsestraatweg niet over het fietspad kan rijden 

en ook niet over rijksweg A12.     

Gem. Gereed 

24-12-04 Het dorpsteam wil graag vooraf door de gemeente worden 

geïnformeerd over de eventuele toewijzing van een nieuwe honden 

uitlaatplek.    

Gem. Gereed 

24-12-05 Duidelijkheid verschaffen wat door de gemeente is gedaan met de 

input vanuit het dorpsteam over het verbeteren van 

bewonersparticipatie. 

Gem. Gepland 

 

25-02-01 Sander Wools benaderen om voor een uitnodiging naar bewoners 

Rietveldwijk te sturen 

TSC. Gereed 

25-02-02 Bij voorzittersoverleg van 10-2-2025 vragen over saneren 

verkeersborden en hoe wordt er omgegaan met onze wensen en 

ervaringen vanuit onze disciplines en hoe kunnen de wijk-en 

dorpsteams elkaar helpen’ 

EVH Gereed 

25-02-03 Ton van Rijn aanmelden bij de gemeente voor toevoegen in 

gezamenlijke mail.  

SvG Gereed 

 

25-03-01 Duidelijkheid verschaffen of aan de takelwerkzaamheden van boten 

op de Notaris d’Aumerielaan vergunningseisen zijn gesteld en of 

hierop wordt gehandhaafd.     

Gem. Gepland 
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25-03-02 Nagaan of bij de benodigde herinrichting van de openbare ruimte 

voor de fietsenstalling van Reehaven, tevens de door het dorpsteam 

gewenste fietsverbinding kan worden gerealiseerd tussen de Poelruit 

en Tormentil. 

Gem. Gepland 

25-03-03 Duidelijkheid verschaffen of de laad- en losplaats aan de 

Burgemeester Lucassenlaan tijdelijk is en of er vergunningseisen 

zijn gesteld betreffende de verkeersveiligheid.  

Gem.  Gepland 

25-03-04 Verzoek om een aantal keer te gaan handhaven op het toenemende 

bromfietsverkeer op de Burgemeester Lucassenlaan dat hier officieel 

geen gebruik mag maken van het fietspad richting Gouda 

Gem. Gepland 

25-03-05 Morgan Bremer op korte termijn uitnodigen voor een presentatie 

over zijn plannen voor een Buitenspeeldag in Reeuwijk-Brug 

EVH Gepland 

25-03-06 Aan de dorpsteamleden wordt gevraagd om te lijst contactadressen 

te screenen op volledigheid, juistheid en actualiteit. Daarna is het 

voornemen om samen  

Allen Gepland 

25-03-07 Opstellen van een e-mail aan partijen uit de lijst contactpersonen 

met de uitnodiging een verbintenis aan te gaan met ons dorpsteam. 

Allen Gepland 

25-03-08 Verstrekken van informatie over de actuele status van project 

Zoutman,  

Gem. Gepland 

    

 
 


